
Motion till Alingsås kommunfullmäktige

- Omvandla Savannen till stadspark!

Savannen har under många år varit en ödslig, till en stora delar outnyttjat gräsyta. Med 
undantag av skateparken, enstaka evenemang och den uppskattade hundrastgården så ser 
man sällan alingsåsare spendera tid på platsen. 

Det är få städer förunnat att ha ett så stort oexploaterat grönområde mitt i tätorten till sitt 
förfogande. Att låta Savannen förbli vad det är idag vore ett verkligt slöseri med en värdefull 
resurs. Det finns en stor utvecklingspotential i området som vi borde ta tillvara! 

Vi socialdemokrater föreslår därför att kommunen omvandlar Savannen till en riktig stadspark. 
Området skulle kunna förvandlas från en övergiven, blåsig gräsyta till en vackert grönskande 
och levande park full av rekreationsmöjligheter för alingsåsare i alla åldrar. En stadspark som 
lockar till såväl rekreation som umgänge! 

Genom att komplettera den befintliga skateparken med allt från lekplats, utegym och 
boulebanor till ytor för såväl spontanidrott som för olika evenemang skulle en verklig 
aktivitetspark kunna skapas. Allt i en lummig parkmiljö med trädplanteringar, blomsterängar 
och promenadstigar utmed Säveån. Grill- och picknickplatser skulle också med fördel kunna 
iordningställas för att göra parken än mer attraktiv som mötesplats. 

Visst har Alingsås redan idag flera vackra parker. Men i takt med att vår stad förtätas och blir 
större så ökar också behovet av fler gröna lungor i stadsmiljön. Både för invånarnas skull men 
även för den biologiska mångfaldens skull. 

Vi föreslår därför att:

Kommunfullmäktige ger ansvariga nämnder i uppdrag att ta fram ett förslag på hur grönytan 
Savannen skulle kunna omvandlas till en levande stadspark.
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